
Järle byalags årsmöte 
På Järlegården kl 18.00 den 23 april 2022 
 
Närvarande: Morgan Evaldsson, Helene Evaldsson, Claes Viktorin, Jan Kajling, Stefan Kajling, 
Daniel Molin, Mimmi Jansson, Lena Rosgård, Gösta Tegner, Sigrid Rejås, Richard Sievert, Hilkka 
Sievert, Erik Höök, Annica Höök, Gerd Höök, Kenneth Lambertson,  
 

1. Mötet öppnades av Gösta Tegner som hälsade alla välkomna  
 Till mötesordförande valdes Gösta Tegner 
 Till mötessekreterare valdes Sigrid Rejås 
 Till rösträknare valdes Stefan Kajling och till justerare Morgan Evaldsson 

2. Mötets behöriga utlysande och röstlängd godkändes 
3. Dagordningen godkändes 
4. Gösta, Gerd och Sigrid läste igenom Verksamhetsberättelse (se bilaga 1) 
5. Gösta redovisade den ekonomiska berättelsen och bokslutet för 2021 och den godkändes 

och lades till handlingarna (se bilaga 3) 
6. Revisionsberättelsen lästes upp och lades till handlingarna (se bilaga 4) 
7. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2021 
8. Till poster för styrelsen i Järle byalag valdes: 

 Ordförande för ett år: Gerd Höök 
 Tre styrelseledamöter för två år: 

1. Gösta Tegner 
2. Morgan Evaldsson 
3. Jan Kajling 

 Fyllnadsval för styrelsemedlem för ett år 
4. Sigrid Rejås 
5. Caroline Jönsson 
6. Claes Viktorin 

 En styrelsesuppleant för ett år  
7. Vakant  

 Två revisorer för ett år 
8. Anders Berggren 
9. Per Andersson 

 En revisorssuppleant på ett år: Kenneth Lambertson. 
 Valberedning för ett år fortsätter att vara vilande, styrelsen får ge förslag. 
 Bekräftande av kommittéer 

9. Medlemsavgifter för 2022 beslutades till samma som tidigare (200 kr för enskild medlem, 
150 kr för ungdom och 300 för familj) 

10. Inga motioner har inkommit. 
11. Övriga frågor 

• Gerd tog upp frågan om att ansöka om att få en egen postadress till Järle (istället för 
Nora). Årsmötet vill att frågan tas upp igen.  

• Handikappanpassad toavagn till marknaden/cafésäsongen. Richard Sievert kollar upp. 
• Förslag på hoppborg till marknaden då varken kaninutställning eller kasperteater blir av.  
• Gösta har beställt nya möbler till caféet.  
• Gerd efterlyser frysbox till fikabröd till caféet.  

12. Ordföranden tackade och avslutade mötet  
13. Gösta riktade ett varmt tack till Sven Röstlund från hela årsmötet. Svens sexton år som 

ordförande vittnar om hans stora insats för byalaget. 
 
 
______________________________   ______________________________ 
Gösta Tegner, Ordförande    Sigrid Rejås, Sekreterare 

 
 
      ______________________________ 

Morgan Evaldsson, Justerare 


